

## AXA Proprietary Distribution Networks Distributing Principal MPF Scheme Series 800

As Principal celebrates the first-year anniversary of our relationship with AXA, we are delighted to announce that AXA's proprietary distribution networks will start distributing Principal MPF Scheme Series 800 from 3 October 2016, in addition to the Principal MPF - Smart Plan and Principal MPF - Simple Plan, the two MPF plans that were acquired from AXA last year.

AXA's proprietary distribution networks will now have one more award-winning MPF scheme to choose from when advising their clients and offering them enhanced retirement solutions.

## AXA 安盛專營業務營銷團隊分銷信安強積金計劃 800 系列

信安與 AXA 安盛的合作關係踏入一周年之際,我們欣然宣布 AXA 安盛專 營業務營銷團隊將於 2016 年 10 月 3 日開始分銷信安強積金計劃 800 系 列,這是繼我們於去年從 AXA 安盛收購的兩個強積金計劃包括信安強積 金-明智之選及信安強積金-易富之選以外的另一項分銷合作。

AXA 安盛專營業務營銷團隊在提供專業意見及優質的退休方案的同時,將 能為客戶提供多一個屢獲殊榮的強積金計劃的選擇。